

Schulgebühren für kurzzeitigen Schulbesuch an der DSKL im Schuljahr 2022/2023

(nur für kurzzeitigen Schulbesuch bis maximal 100 Tage)

Für kurzzeitige Schulbesuche, bis maximal 100 Schultage laut aktuell gültigem Ferienplan, können Kurzzeitschulgebühren beantragt werden, die im Voraus für die geplante Dauer des Schulbesuchs zu entrichten sind und welche der aktuell gültigen Gebührentabelle für kurzzeitigen Schulbesuch zu entnehmen sind.

Kosten für Sonderleistungen wie Bustransport, Bücher, Schulmaterialien, Schuluniformen und Klassenfahrten werden gesondert in Rechnung gestellt und sind ebenfalls im Voraus zu entrichten.

Kindergarten	RM 170 pro Tag
Klasse 1 –10	RM 260 pro Tag
Klasse 11-12	RM 300 pro Tag

Stand: 01.07.2022

School fees for short term school visits at DSKL for School year 2022/2023

(only applicable for short-term school visits up to a maximum of 100 school days)

For short-term school visits, up to a maximum of 100 school days according to the currently valid holiday schedule, short-term school fees can be applied for. The fees are to be paid in advance for the planned duration of the school visit. Short term school fees can be found in the currently valid school fee table for short-term school visits.

Fees for special services such as bus transport, books, school materials, school uniforms and class trips will be invoiced separately and must also be paid in advance.

Kindergarten	RM 170 per day
Class 1 –10	RM 260 per day
Class 11-12	RM 300 per day

Version: 01.07.2022